
Styre møte Gjeving vel 04.06.2009 
 
Tilstede: Thomas Hirsch, Svein Olav Hageli, May-Lill Skjeggedal, Anna Britt Nilsen, 
Sverre Vestøl, Ståle Jensen. 
 
 
Referat fra forrige møte: Thomas gikk igjen om referat fra forrige møte 7 mai. 
 Svein Olav har sjekket med kommunen om fremgangs måte ang søknad om midler til 
Einarsvika. Ute grill etc. 
Årsmøte i Gjeving Grendehus ble repr. Av Svein Olav og Harald fra velet. 
Thomas leste svar til kommunen om ny skolestruktur. 
 
 
Post inn Post ut: 
Brev fra kommunen, forlengelse fortau og busslommer Bergedal-Gjeving. 
I henhold til reguleringsplanen skulle det være busslommer langs veien mellom Bergendal og 
Gjeving. Men disse er tatt ut av planen. På grunn av pengemangel er det laget 2 alt. På videre 
frem drift. Noe uklart hva det egentlig menes i disse alternativne, Svein Olav sjekker dette 
med Per Andersen. Før Gjeving vel gir svar på dette. 
 
Reguleringsplan vinterstøbukta.Vi har fått brev om at reguleringsplanen er vedtatt. Med noen  
modifikasjoner fra først utkast.  
 
Dugnad i Einarsvika: 
Er under kontroll. Thomas snakker med Jan Larsen om drifting av badehuset i Einarsvika. 
Toaletter er planlagt klart til 27 juni. 
 
Økonomisk status:  
Vi sjekker opp mulighet for å skaffe et enkelt regnskaps program med fakturerings modul. 
Medlems kontigenter sendes ut nå, ikke sammen med brøyteregning i des. 
 
Rydding på skjæra 20 juni: 
Anna Britt tar ansvar for organiseringen av dette. Plakat settes opp å informere gjeving folk 
om at det er dugnad på flatskjæra og bål bygging. Kl 1400 Nybrygga. 
 
St Hans: 
Thomas lager plakat. 
Svein Olav lager natursti. Og skaffer twist til gevinst.. 
 
Evuntelt: 
Skal vi skaffe oss org nr.for og registrere oss i grasrot andel??? 
May-Lill sjekker ut dette. 
 
Møte ble avsluttet 21:55 
 
Sekretæren: Ståle Jensen. 
 
  
 


